

## Saratoga Vision Chinese School Weekly Announcement 9-14-2018

1. 目前報名情形：每班仍有名額，請家長幫忙廣為宣傳，如知道朋友對我們學校有興趣，請他們務必事前打電話或送信來安排旁聽，我們需要先通知老師，不要自行進入班級教室，謝謝大家的配合。
2. 如果在網上報好名，請印出Medical & Photo release form填寫完畢，連同支票交到辦公室，才是完成報名手續。隨通訊附上表格，謝謝！
3. 本週五晚上Argonaut小學有活動停車較不容易，請家長提早幾分鐘到校，讓孩子能準時進教室上課，謝謝大家合作。
4. 麻煩家長和老師提醒孩子下課時，不要在走廊和教室吃點心，也要請家長於下課後，協助老師將教室垃圾桶內的垃圾倒進走道的黑色大垃圾桶內，並提醒學生不要隨意移動教室內傢俱及擺設。
5. 這星期五福利社將賣羅勒青醬義大利麵，非常謝謝福利社長 Angela幫孩子們做，每份一元。同時，福利社也要邀請有興趣幫忙福利社的家長加入團隊，與孩子們分享您的好廚藝，隨時歡迎到辦公室與我們洽談，謝謝！

1. Registration update: we still have openings for all the classes. Please spread the words to your friends and family and contact the office to arrange a sit-in class. Please do not enter the class without prior arrangement. Thank you for your consideration.
2. Please bring a signed copy of Medical and Photo Release Form along with the check to the office to complete the registration process. We attach the form for your convenience.
3. There's a school activity at Argonaut this Friday that will make the parking tight. Please arrive the school early so that the students can start the class on time.
4. Parents and teachers: please remind the students not to eat in the hallway and classrooms. To room parents on duty, please help the teachers to empty the trash to the black trash can in the hallway after class and remind students not to move or handle anything in the classroom.
5. Online tutoring is taking enrollment starting this week. Please fill out the form online and drop off a check of \$120 at the office to secure your spot.  
<https://goo.gl/forms/MQtF9xvFb5U0TUHG2>. The flyer is attached.
6. SVCS Snack Shack: The snack shack is selling Basil Pesto Pasta for \$1 each this Friday. Thanks to Angela for preparing the snack! We invite parents to join the volunteer team of the snack shack. Please contact the office if you are interested.